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    2018/60מספר  פרוטוקול מישיבת מליאה

 בחדר הישיבות  28/05/2018 שני שהתקיימה ביום 

     

סגן ראש  –עוזרד אורן סגן ראש המועצה,  –מודי ברכה ראש המועצה,  –: כרמל סלע משתתפים

עין  –יהלום ורד דור,  –כהן יצחק   החותרים, –אסיף איזק  עתלית, –האובר אלכסנדר המועצה, 

 –סבג אילנה  כפר גלים, –עין איילה, מוטי בנטוב  –נחשולים, ברגר רונן  –קוגוט דורית מל, כר

בית  –אקשטיין גדעון  ניר עציון, –שמואל כץ  מעגן מיכאל, –יורם דרור  ,עתלית –גלבוע שי  מגדים, 

 .מעין צבי –שטנגר איתן  בית אורן, –חנניה, פולק איל 

                  
מלכה  צרופה, –קיסריה, מזרחי יעקב  –אברהם כרמל  ,עין חוד –בו אלהיג'א מובארק א :  יםחסר

ברוש בת  קיסריה, –גבע כרמל, אשכנזי אורנה  –אסף דני  הבונים, –קנטור זהר  ,קיסריה –יעקב  

, שדות ים –נוה ים, כהן ערן –עתלית, הלל ספיר –גרוסמן יגאל עופר, –גרמי זרי  בת שלמה,  –שבע 

 מאיר שפיה.  –עתלית, פניאס יורם  –עתלית, מרקוביץ זהבה  –בני מכבי 

                                                    

מבקר  –שלמה כהן יועצת משפטית,  -עו"ד אסנת הירש , מנכ"ל המועצה –: ירון פרידמן נוכחים

 –אבי ברומברג החינוך,  מנהלת אגף -פרדמן -יוליה ארגמןחשב המועצה,  –איציק שקד המועצה, 

 . ועד מקומי עתלית –ישראל שורק דובר המועצה, 
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 תושב מושב דור מקבל מראש המועצה תעודת  באירוויזיוןשזכה  TOYתיו בגר מלחין השיר ס

 רה. הוק

 

  . 05/2018, 04/2018 יםרוטוקול: אישור פ1נושא 

 

 

 

 

 

  מידע : 2נושא 

 מודי ברכה: 

התקיימה ישיבה ראשונה בנושא הגז. האיגוד יבדוק את כלל הבדיקות הדרושות. מקווים  .א

 שיתקבלו התוצאות בקרוב. 

סדה בים. יש לנו עוד מספר חודשים להילחם עד שיציבו את העמודים לא צוות הגז החדש נפגש

 רק אם נוכל להראות שינויים קיצוניים נוכל ללכת לבתי משפט. 

המדינה מדברת על אבטחת האסדה מבלי לתת ₪. עלות דו"ח ברמה גבוהה יעלה מאות אלפי 

 פרטים.

אירועים של זיהום מי הים בחופי המועצה. לאחר  2בחודש האחרון היו לנו  –זיהומים בים  .ב

נקודות זיהום שפך מעין צבי לים ושפך מעגן מיכאל לים.  2האירוע השני הצלחנו למצוא 

 המועצה דוגמת פעם בשבוע את מי הים ובמקרה של זיהום כל יום.

 כרמל סלע: 

תכנון הצומת  אחד הנושאים הינו צומת כפר גלים. שבועות 3שר התחבורה יבקר במועצה בעוד  .א

מע"צ את הנושא. מקווה  הסתיים והועבר למשרד התחבורה ומע"צ. לפני שבוע העביר מנכ"ל

 .2018שהצומת תיכנס לביצוע במהלך שנת 

ראש מנהלת הביוב בארץ ביקר אותנו בשבוע שעבר. דובר על המט"ש הצפוני. סוכמו סכומים   .ב

 בסיום הפרוייקט בתנאי שהעלות תהיה מלאה.₪ מיליון  5.5ונושאים שונים. המועצה תשלם 

על מפעל באיזור מחלף עתלית הגורם  במועצהבעקבות התלונות שהתקבלו עו"ד אסנת הירש: 

 התחלנו להפעיל אכיפה הן במישור חוק התכנון והבניה והן במישור חוק רישוי עסקים. למטרדים,

מפקחי הועדה המקומית ערכו מספר ביקורים במקום, מפעילי העסק  –במישור התכנון והבניה 

לאחר השלמת החקירה  מהלכי חקירה. ולא נוכל לפרט כדי לא לשבשזומנו לחקירה פלילית בוועדה 

 יועבר החומר לתובעת הוועדה לבחינת הגשת כתב אישום. 

 

 :החלטה

 . 05/2018, 04/2018 ים מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול

 .  0–,   נמנע 0 –נגד  ,17 –הצבעה: בעד 
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 ושלחתימחלקת רישוי עסקים העבירה את הנתונים לתובעת העירונית,  –במישור רישוי עסקים 

למפעילי העסק התראה והזמנה לשימוע לפני כתב אישום בהתאם להנחיות היועץ המשפטי 

 חרון לתגובה הוא בסוף חודש יוני. לממשלה. המועד הא

בכל תלונה על מפגעים ומטרדים ניתן לפנות לאיגוד ערים להגנת הסביבה. לצערנו אין למועצה 

 סמכויות לסגור את העסק באופן מיידי. 

 

 .ורד יהלום –מענה על שאילתה  :3 ושאנ
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  ביטול הפקעה בעתלית :4נושא 

 : עו"ד אסנת הירש

הידועים כגוש פורסמה ברשומות הודעה על כוונה להפקיע את המקרקעין  1.1.2018ביום  .1

 303-0099473(, בהתאם לתכנית 7661)י.פ.  282, 280)בשלמות( וח"ח  216חלקה  10562

 . 2013"שטח למבנים ומוסדות ציבור בעתלית" המאושרת משנת 

 280בהודעה שפורסמה, הוצלבו עקב טעות נתונים כמותיים: צוין כי שטח ההפקעה בחלקה  .2

ש דונם(. נדר 3.11דונם )במקום  12.56הוא  282דונם( ובחלקה  12.56דונם )במקום  3.11הוא 

 כמובן להבהיר זאת ולתקן את הטעות. 

ת(, ולגרום לבלבול, על מנת שלא לפרסם תיקון חלקי )שכן ביתר ההודעה לא נפלה טעו .3

 מומלץ לבטל את הפרסום כולו, ובמקביל לפרסם מחדש את ההפקעה, עם השטחים הנכונים. 

לפקודת הקרקעות  14לצורך השלמת הליך הביטול, יש לפרסם ברשומות הודעה לפי סעיף  .4

 . 1943)רכישה לצרכי ציבור(, 

)על אף שההפקעה טרם  על פי הנחיות משרד הפנים, יש לראות את ההליך כ"ביטול הפקעה" .5

החלקה טרם נרשמו בבעלות המועצה( ועל כן יש לפעול בהתאם לנוהל  –הושלמה, דהיינו 

 "עשייה במקרקעין" של משרד הפנים, המחייב את אישור המליאה והשר.

 . ואושר ובא לדיון גם במליאת הועדה המקומיתבהתאם להנחיות, הנושא ה .6

חוות  1975 –מקומיות )ייעוץ משפטי(, תשל"ו לחוק הרשויות ה 7בהתאם להוראות סעיף  .7

דעתי הינה כי לאור האמור לעיל, רשאית מליאת המועצה להחליט על ביטול ההודעה על 

 כוונה להפקיע, ולהעביר לקבלת אישור משרד הפנים.

לפיכך, מבוקש אישור המליאה לביטול ההודעה על כוונה להפקיע, ולפרסום הודעה לפי סעיף  .8

 עות.לפקודת הקרק 14
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  אישור הנחת ארנונה למילואימניקים.:  5נושא 

פרסם שר הפנים את תקנות הסדרים במשק המדינה )הנחה מארנונה(  27.3.2018ביום : כרמל סלע

, אשר מסמיך את הרשויות המקומיות לקבוע הנחה בארנונה 2018-(, התשע"ח3)תיקון מס' 

 . 5%למחזיקי נכסים שהם חיילי מילואים פעילים; גובה ההנחה לא יעלה על 

 . 1.1.2018-, וקבע כי תוקפן יהיה רטרואקטיבי מפרסם השר תיקון לתקנות הנ"ל 7.5.2018ביום 

 לשם מתן ההנחה נדרשת החלטת מליאה. 

 טרם קיבלנו נתונים רשמיים ממשרד הביטחון כמה משרתי מילואים הם תושבי חוף הכרמל.

 חלק גדול מההנחות הניתנות כיום בארנונה מוגבלות לחלק משטח הבית, למשל:

 מגבלת שטח שיעור ההנחה סוג ההנחה

 מ"ר 100עד  25% אזרח ותיק

 מ"ר 100עד  33% מקבל גמלת ילד נכה

 מ"ר(  90 –נפשות  4מ"ר )מעל  70עד  66% נכי צה"ל

 מ"ר( 90 –נפשות  4מ"ר )מעל  70עד  66% משפחה שכולה

 מ"ר 100עד  90% עולה חדש )לשנה אחת בלבד(

 מ"ר( 90 –נפשות  4מ"ר )מעל  70עד  66% נפגע פעולות איבה

 

על מנת להבטיח שההנחה תינתן לאלה שבאמת זקוקים לה, ממליץ שגם ההנחה לחיילי מילואים 

 מ"ר משטח הבית. 100-תינתן עד ל

 

 

 

 

 

 

  01/2018דו"ח רבעוני :  6נושא 

 : איציק שקד

 
 

 :החלטה

)בשלמות(  216חלקה  10562ביטול הודעה על כוונה להפקיע את גוש מליאת המועצה מאשרת 

   . 282, 280וח"ח 

 .0 – נמנע ,0 – נגד  ,17 – בעד: הצבעה

 

 :החלטה

מ"ר  100 -רתי מילואים על הלמש 5%הנחת ארנונה בגובה של מליאת המועצה מאשרת 

 משטח הבית. הראשונים 

 .1 – נמנע  ,0 – נגד  ,16 – בעד: הצבעה
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  2018הרכב ועדת בחירות : 7נושא 

 ע לבחירות הקרובות.להלן ההרכב המוצירון פרידמן: 

 יו"ר. -       עוזי זיו 

 סגן יו"ר. -      עמיר הויזלר

 חברה. -דיקלה מיכאל כהן   

 חברה.       -      אושרת תורג'מן

 חברה.       -                   נעה פרי

 
 
 
 
 
 

 פתיחת קרן לכביש עוקף מערב עתלית. :8נושא 

לפתיחת קרן בעבור הכביש העוקף המערבי צפוני מבקש את אישור מליאת המועצה : כרמל סלע

 בעתלית וכבישי גישה. 

 

 

 

 

 . 2019: לו"ז אישור תקציב 9נושא 

אנחנו מבקשים לחשוב ביחד עם  30.10.2018הבחירות למועצה מתקיימות ביום שלישי : כרמל סלע

 .2019כיצד לאשר את תקציב  מליאהחברי 

היציבות עבור תקציב למליאת המועצה. חשוב ביותר מביאים את מסגרת ה אוגוסטכל שנה בחודש 

 עיקרי הסיבות: .שנביא גם השנה אישור תקציב לפני הבחירות והסיבות רבות

וחייבת להיות מתוכננת מול  2019ומושפעת מתקציב  2018שנת הלימודים מתחילה בספטמבר  .א

 בתי הספר כדי שהביצוע לא יכתיב את התקציב.

 .התחבורה, חינוך מיוחד וכו'כנ"ל תיכנון מערך ההסעות ו .ב

מעורבות מנהלי האגפים / המחלקות בבניית התקציב בתהליך מובנה תשיג תוצאה ושיתוף  .ג

 פעולה טובה לנוכח השנה המיוחדת.

 :החלטה

 .כפי שהציג חשב המועצה איציק שקד 01/2018הדו"ח הרבעוני את  מליאת המועצה מאשרת

 .0 – נמנע  ,0  – נגד  ,17 – בעד: צבעהה

 

 : החלטה

כפי שהציג  30.10.2018 -ות לקראת הבחירות באת הרכב ועדת הבחירמליאת המועצה מאשרת 

  .ירון פרידמן, מנכ"ל המועצה

 . 0 –, נמנע 0 –, נגד 17 –הצבעה: בעד 

 : החלטה

 בעתלית וכבישי גישה.צפוני מליאת המועצה מאשרת פתיחת קרן כביש עוקף מערבי 

 . 0 –, נמנע 0 –, נגד 17 –הצבעה: בעד 
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 תרצה היא תוכלובמידה והמליאה החדשה  2019ממליץ להביא בחודש ספטמבר תקציב לשנת 

 ליציבות. יביאאה. אישור מוקדם ע"י אישור מלי 2019לבצע שינוי תקציב בתחילת שנת 

ה עליה חריגה תוכל צאם המליאה החדשה תר 2018נאשר בחודש יולי  2019את צו הארנונה לשנת 

 .2019 פברוארלהגיש עד סוף 

 יוצר יציבות ורצף שלטוני. .להקדים את אישור התקציב: נכון ביותר אסיף איזק

 . אישור התקציבלהקדים את  שזה אחראי ונכון חושב: גדעון אקשטיין

 

 

 
 
 

 : מינוי דירקטורים בתאגידי המועצה. 10נושא 

 : מבקש את אישור מליאת המועצה למינוי חברות מליאה לדירקטוריות: ירון פרידמן

 דורית קוגוט במקום מודי ברכה.  –רווחת תושבי חוף הכרמל קידום האגודה ל .א

 וזרד. בת שבע ברוש במקום אורן ע –החברה לטיפול במי חוף הכרמל  .ב

 
 
 
 
 

 : תב"רים.10נושא 

 איציק שקד: 

 הקמת צוותי חירום ישובים )צח"י(. - 2822תב"ר 

 ₪. 546,000 -תקציב מאושר 

 מקורות מימון:

 ₪. 394,000  -משרד העבודה והרווחה     .א

 ₪. 100,000 -קרן כספים בלתי מיועדים  .ב

 ישובים(. 26ישוב סה"כ כל ₪  ₪2,000  ) 52,000  -השתתפות הישובים                  .ג

 
 
 
 
 

 

 : החלטה

 כפי שהציג ראש המועצה, כרמל סלע.  2019 -"ז אישור התקציב למליאת המועצה מאשרת את לו

 . 0 –, נמנע 0 –, נגד 17 –הצבעה: בעד 

 : החלטה

 כפי שהציג מנכ"ל המועצה, ירון פרידמן. ותמליאת המועצה מאשרת מינוי הדירקטורי

 . 0 –, נמנע 0 –, נגד 17 –הצבעה: בעד 

 : החלטה

 צוותי חרום ביישובים.  הקמת 2822מליאת המועצה פתיחת תב"ר 

 . 1 –, נמנע 1 –, נגד 15 –הצבעה: בעד 


